
Formulier - Mondelinge vraag

Greet De Troyer (sp.a) op 10-07-2019 11.00 

Vraag gericht aan:
de deputatie 

Betreft (onderwerp): 
Recreatiedomeinen, organisatievorm en optimalisatie-oefening 

Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Bestuursakkoord 2019 – 2024 - uittreksel "We kiezen resoluut voor een eenvormige 
beheersstructuur van de domeinen met voldoende autonomie binnen de provinciale werking." April 
2019: beslissing deputatie tot inkanteling APB De Gavers. Gelijktijdig loopt een
"Optimalisatie-oefening Recreatiedomeinen" die beoogt een complexe problematiek aan te pakken 
en die nog lang niet afgerond is. 

Concrete vragen:
1. Is het niet voorbarig om een beslissing te nemen over de organisatiestructuur
"Recreatiedomeinen", beslissing die gewoon het uitgangspunt 2016 van de vorige deputatie
klakkeloos overneemt, zonder rekening te houden met wat uit die nieuwlopende
Optimalisatie-oefening aan resultaat zal komen? Het ene kan niet los gezien worden van het andere.
2. Werd bij de beslissing tot integratie in de provinciale werking wel rekening gehouden met de
specificiteit van de uitbating van een domein dat geenszins kan gelijkgesteld worden met een
gewone administratieve dienst? 3. Wat zijn de financiële consequenties inzake btw-recuperatie van
het opgeven van de apb-structuur? Graag de visie Deloitte, de visie financieel beheerder, de visie
ministerie van Financiën? 4. Kan de vraag van de domeindirecteurs naar meer autonomie en
minder bureaucratie (zie de verslagen van de werkgroepen), eigen aan een administratie wel
verzoend worden met die inkanteling? Blijkt uit die verslagen niet integendeel dat vooral de
ondersteunende diensten, die opteren voor minder autonomie en inschakeling, het "gehaald"
hebben? 5. Wat als uit die optimalisatie-oefening blijkt dat de domeindirecteurs zich niet in deze
(toekomst)visie, deze "administratieve" structuur, dit kader kunnen vinden? Wat als daaruit blijkt
dat het onmogelijk is om het "gewenste" "centrale" leiderschap te verzoenen met die integratie van
domeinen in de administratie? 6. Ware het niet realistischer geweest en getuigend van een open
visie om rekening te houden met de eigenheid van een bedrijfsmatige uitbating van domeinen i.p.v.
deze gelijk te schakelen met administratie én met de resultaten van het onderzoek omtrent gewenst
centraal leiderschap?


